
 
Beantwoording ingediende technische vragen met betrekking tot de 
Programmabegroting 2013 
 
 
Technische vragen Lijst Riel-Goirle 
 
Vraag 1 : 
-blz. 8: onderaan staat dat het aantal periodiek bijstandsgerechtigden daalt van 229 naar 202 terwijl in de 
tekst van de begroting in kort bestek er nog uitgegaan word van een (forse)groei. 
Hoe zit dit? 
 
Antwoord: 
Het aantal op pag. 8 (2012: 229 uitkeringsgerechtigden) is het aantal dat in de programmabegroting 2012(!) 
opgenomen was en overgenomen is in de programmabegroting 2013.. Die programmabegroting is medio 2011 
opgesteld. In 2011 is er sprake geweest van een lichte daling van het aantal uitkeringsgerechtigden. Dat aantal 
begint nu weer op te lopen. Dat is ook het landelijke beeld. Er is geen sprake van een forse groei, zoals 
overigens ook niet in de Begroting in Kort Bestek is aangegeven. 
 
Vraag 2: 
-blz. 8:  Kunnen we voor het meerjarenperspectief ook de verwachte inwonersaantallen naar leeftijdsopbouw 
voor de komende jaren krijgen? 
 
Antwoord: 
De ontwikkeling van inwonersaantallen is o.a. afhankelijk van het aantal woningen dat wordt opgeleverd. Er is 
een tendens tot afname van het gemiddelde aantal personen per woning. (Er is sinds enkele jaren sprake van 
een zeer beperkte groei.) De leeftijdsopbouw is daarbij ook nog afhankelijk van het type woningen dat wordt 
opgeleverd.  
Het is dan ook moeilijk om een meerjarenperspectief in leeftijdsopbouw te maken op basis van de groei.  
 
Vraag 3: 
-blz. 13: vervallen huuropbrengst Henri Dunantstraat. Wat wordt hiermee bedoeld/over wat voor object gaat het 
hier? 
 
Antwoord: 
Het gaat om het pand dat in gebruik was voor peuterspeelzaal de Hummeltjes. Deze peuterspeelzaal is verhuisd 
naar de brede school Boschkens Oost. Het pand staat nu leeg in afwachting van de ontwikkelingen rond 
sporthal De Haspel.   
 
Vraag 4: 
-blz. 32: Zijn er nog ontwikkelingen betreffende de vestiging van de megasuper op Stappegoor? 
 
Antwoord: 
Op 9 oktober 2012 neemt B&W van Tilburg een besluit over het contract met het consortium Stappegoor. 
Indien ze besluit om de vestiging van de megasuper door te zetten, zal vervolgens een 
bestemmingsplanprocedure gevoerd moeten worden.  
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Vraag 5: 
-blz. 33: ruimtelijke ontwikkeling. Er wordt overwogen een vervolg op de Toekomstvisie op te stellen, in 2013 
start het college de voorbereiding. Gaan ze de overweging starten of gaan ze de uitvoering starten. Dat is 
allesbehalve helder geformuleerd. Daarnaast hebben we de vraag op welk moment de raad hierbij wordt 
betrokken? 
 
Antwoord: 
De Toekomstvisie loopt tot en met 2015. Er komen veel nieuwe ontwikkelingen op de gemeente af zoals de 
transities op welzijnsgebied waaraan de Toekomstvisie geen richting geeft. Daarnaast is de woningbouwmarkt 
drastisch veranderd. Het is verstandig om tijdig met de voorbereiding voor een vervolg op deze visie te 
startenen uw raad er dan bij te betrekken.  
 
Vraag 6: 
-blz. 46: afvalinzameling: is het wenselijk het inzamelen van kunststofafval te intensiveren? 
 
Antwoord: 
Het al of niet intensiveren van de inzameling van kunststofafval is sterk afhankelijk van de toekomstige 
vergoeding die de gemeente van Nedvang ontvangt. Momenteel is het verpakkingsakkoord in voorbereiding, 
waardoor er nog geen zicht is op de hoogte van de vergoeding. De VNG heeft nog niet ingestemd met het 
verpakkingsakkoord. Als de gemeente tot intensivering van de inzameling overgaat, dan nemen de kosten toe. 
Verwacht wordt dat de van Nedvang te ontvangen vergoeding afneemt. In die situatie dreigt een verhoging van 
de afvalstoffenheffing voor de burgers, ondanks een betere scheiding. Om die reden wordt nu niet tot 
intensivering over gegaan en de hoogte van de vergoeding afgewacht. 
 
Vraag 7: 
- blz. 51: gemeentelijk depot Fokmast. Een herinrichting en beveiliging is mogelijk aan de orde. Is het dan niet 
prematuur daar nu al een budget voor op te nemen? 
 
Antwoord: 
In het afgelopen jaar is een verkennende studie uitgevoerd naar de capaciteitsvraag voor het gemeentelijke 
depot aan de Fokmast. Hieruit is naar voren gekomen dat een herinrichting zeer gewenst is om efficiënter met 
de beschikbare ruimte om te gaan. Verder laat de beveiliging van het object momenteel te wensen over en is er 
dringend behoefte aan een beter poortbeheer. Toegangsregeling op afstand heeft de voorkeur. In de huidige 
opzet is het depot erg kwetsbaar voor diefstallen, die te veel voorkomen. Daarom is investeren in de beveiliging 
gewenst.  
 
Vraag 8: 
-blz. 60: is er inmiddels meer duidelijkheid over het verplaatsen van de functies in het Zorgcentrum naar het Jan 
van Besouwhuis? Na 2 jaar onderzoek zou dit toch wel mogelijk moeten zijn. 
 
Antwoord: 
Het onderzoek naar de verplaatsing van het Zorgcentrum naar het Cultureel Centrum Jan van Besouw heeft, 
zoals eerder is aangegeven,  vertraging opgelopen als gevolg van Back to basics. Nu dit beleid in de uitvoerende 
fase is, is er weer capaciteit vrijgekomen. Thans wordt dit onderzoek uitgevoerd. Wij streven er naar begin 
2013 met een voorstel naar uw raad te komen. 
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Vraag 9: 
-blz. 62: Waarom worden de kwantitatieve doelstelling hier vermeld van projecten die al zijn gerealiseerd? 
 
Antwoord: 
De kwantitatieve doelstelling is een vertaling van de kwalitatieve doelstelling "het zorg dragen voor deugdelijke 
huisvesting van het basisonderwijs in alle wijken van de gemeente in 2016". Totdat deze volledig is 
gerealiseerd, blijven - conform afspraak -alle onderdelen daarvan in de kwantitatieve doelstelling staan.  
 
Vraag 10: 
- onderwijs algemeen: er wordt nergens gesproken over Passend Onderwijs, terwijl de nieuwe regels ervan 
worden ingevoerd met ingang van het schooljaar 2013/2014. Voordat het zover is dienen scholen, maar ook de 
gemeente, de nodige stappen te zetten, zoals het samen met het Samenwerkingsverband opstellen van 
ondersteuningsplannen. Denk hierbij ook aan de aansluiting met de Jeugdzorg. 
 
Antwoord: 
Bij het opstellen van de beleidsteksten van deze begroting in mei 2012 was er nog onvoldoende zicht op de rol 
die de gemeente op het gebied van Passend Onderwijs krijgt. Ook nu is daar nog weinig van te zeggen omdat 
het Samenwerkingsverband verantwoordelijk is voor het opstellen van de ondersteuningsplannen. Zij moeten die 
vervolgens met de gemeente bespreken maar de gemeente heeft geen enkele zeggenschap over de inhoud van 
die plannen. Wanneer de gemeente invloed wil hebben om te zorgen voor een goede aansluiting met de 
Jeugdzorg, heeft zij als enige mogelijkheid (naast overleg) om subsidies in te zetten om zo het 
Samenwerkingsverband en het onderwijs te verleiden tot samenwerking. Voordat daarover gesproken kan 
worden, moet de gemeente eerst een visie op de Jeugdzorg, die op dit moment in voorbereiding is, vaststellen.  
 
Vraag 11: 
-blz. 69: Leerlingenvervoer. De wens die wordt uitgesproken de kwaliteit ervan te verbeteren en grip te houden 
op de kosten zou SMART geformuleerd moeten worden. Kunnen wij deze doelstelling SMART geformuleerd 
krijgen?  
 
Antwoord: 
De uitvoering van het leerlingenvervoer is vanaf het schooljaar 2012/2013 door de gemeente ondergebracht bij 
het servicepunt regiotaxi. Binnen dat servicepunt werken wij met 8 gemeenten samen. Kwaliteit en kosten zijn 
twee belangrijke thema's bij de regievoering. Wij willen de normen / condities die bij de aanbesteding zijn 
vastgelegd kunnen monitoren en controleren. Wij zullen dit inbrengen in het bestuurlijk overleg. 
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Technische vragen SP 
 
Vraag 12 Pag. 7: 
Wat is de oorzaak dat de oppervlakte van onze gemeente in 2013 1ha. minder zal zijn ?  
  
Antwoord: 
Sinds 2010 wordt er gewerkt aan de verbetering van het databeheer van de fysieke structuur zoals 
bijvoorbeeld wegen, straten, pleinen, groenvoorzieningen, openbare verlichting en riolering. Het inventariseren is 
geïntensiveerd en kwalitatief sterk verbeterd. In 2012 heeft de kwaliteit van de informatie op volledigheid en 
nauwkeurigheid het gewenste niveau van 99,9 % bereikt. Het totale areaal dat bij de gemeente in beheer is, 
wordt met behulp van ArcGIS vastgelegd. In 2012 en 2013 worden alle gronden die eigendom zijn van de 
Gemeente Goirle bekeken of deze in het databeheer zijn opgenomen. Ook worden alle contracten en afspraken 
die de gemeente met burgers heeft gemaakt (in gebruik gegeven gronden, stuitingsverklaringen) in het systeem 
verwerkt, hetgeen zal resulteren in areaalwijzigingen. Voor de begroting 2013 is er hierdoor sprake van een 
verdere en significante bijstelling van de cijfers voor de fysieke structuur, die een goede en betrouwbaarder 
basis vormt voor de beheertaken. 
Door het toepassen van een andere techniek van weginspectie is het areaal beter en vollediger in beeld 
gebracht. Dit verklaart de toename van de lengte van wegen. Dit leidt ook tot een groter oppervlak aan 
openbare grond. Ook in 2012 zijn veel revisiegegevens van de riolering in het systeem ingevoerd. Dit leidt tot 
een verdere toename van het aantal meters riolering. In 2012 is op het thema 'groen' nog een inhaalslag  
uitgevoerd voor het inventariseren en vastleggen van de bermen en sloten in het buitengebied. Mede hierdoor is 
het aantal vierkante meters aan openbaar groen verder toegenomen. Het verkregen inzicht aan oppervlakten 
heeft (vooralsnog) geen invloed op de onderhoudskosten, omdat het niveau van onderhoud voor de arealen niet 
is gewijzigd. De verandering van de oppervlakte van de gemeente Goirle: komt voort uit enkele kadastrale 
grensaanpassingen tussen Tilburg en Goirle (rondom de Boschkens). 
 
Vraag 13: 
Wat veroorzaakt de toename aantal m2 openbare grond met 542.000? 
Welke kosten brengt dit met zich mee (o.a. onderhoud ) die ten laste komen van de meerjarenbegroting? 
  
Antwoord: 
Zie het antwoord bij vraag 12. 
 
Vraag 14 Pag. 8 en 11: 
De cijfers onderaan pagina 8 laten zien dat het aantal periodieke bijstandsgerechtigden en 
uitkeringsgerechtigden met 10% en meer afneemt, terwijl op pagina 11 bij de laatste bullet staat dat er een 
toename verwacht wordt van het aantal bijstandsuitkeringen. Is hier sprake van een verwisseling of zijn de 
aantallen genoemd voor 2013 cliënten waarvan bekend is dat zij geen sollicitatieplicht hebben?   

  
Antwoord: 
Het aantal op pag. 8 (2012: 229 uitk.gerechtigden) is het aantal dat in de programmabegroting 2012(!) 
opgenomen was en overgenomen is in de programmabegroting 2013.   Die programmabegroting is medio 2011 
opgesteld. In 2011 is er sprake geweest van een lichte daling van het aantal uitkeringsgerechtigden. Dat aantal 
begint nu weer op te lopen. Dat is ook het landelijke beeld. Er is geen sprake van een verwisseling. 
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Vraag 15 Pag. 13: 
Hogere storting in de voorzieningen pensioenen bestuurders. 
Wat is hier de oorzaak van? Is dit ook noodzakelijk en voorzien voor de meerjarenbegroting, rekening houdend 
met voormalige bestuurders en huidige bestuurders ? 
  
Antwoord: 
De verhoging van € 9.000,00 is een gevolg van de actuariële berekeningen waardoor op basis van de 
jaarrekening 2011 een jaarlijkse storting in deze voorziening nodig is van € 64.000,00. 
De storting van € 64.000,00 is structureel en die heeft betrekking op de opbouw van rechten van het zittende 
college. Overigens, met ingang van 1 januari a.s. wordt de Algemene Pensioenwet Politieke Ambtsdragers 
(APPA), dit is de wettelijke pensioenregeling voor wethouders en andere politieke ambtsdragers, aangepast aan 
de nieuwe wetgeving omtrent de verhoging van de pensioenrechten en opbouwpercentages (Wet verhoging 
AOW- en pensioenleeftijd). 
Dit betekent dat de voorziening pensioenverplichtingen opnieuw actuarieel zal moeten worden berekend. Bij het 
opstellen van de jaarrekening 2012 zal op basis van de actuariële berekeningen vastgesteld worden welk 
bedrag in 2012 gestort dient te worden. Dit kan eventueel consequenties hebben voor de hoogte van de 
storting in de komende jaren. 
 
Vraag 16 Pag. 14: 
Ingerekend voordeel van de BTW bij onderhoud sportterreinen  
Is hier rekening gehouden met de verhoging van het hoogste BTW tarief ? 
  
Antwoord: 
Als gevolg van het Btw-besluit is de btw voor het beheer van het onderhoud van sportterreinen compensabel. 
Of de btw dan 19% dan wel 21% is maakt qua kosten voor de gemeenten niet uit, immers de btw is 
compensabel. In de begroting 2013 is het onderhoud voor de sportterreinen netto geraamd. 
 
Vraag 17: 
Heeft de verhoging van het BTW tarief per 1 oktober 2012 eventueel invloed op andere posten in de  
begroting ? Zo ja, welke posten betreft het en om welke bedragen gaat het ? 
 

Antwoord: 
De begroting wordt sinds de invoering van  het BTW-compentatiefonds netto geraamd. 
Dat wil zeggen dat de ramingen exclusief btw zijn omdat de btw niet als een last in de begroting wordt 
geraamd omdat die bij de belastingdienst wordt verhaald. 
Waar de btw niet compensabel is wordt de btw als last in de begroting meegenomen; dit geldt bijvoorbeeld voor 
de btw bij onderwijs en dat geldt ook voor de bij de gemeente blijvende btw van de gemengde kosten. 
Voor wat betreft de gemengde kosten betekent dit een extra last van afgerond € 3.000,00. 
Voor wat betreft onderwijs zijn de extra btw-lasten in de exploitatie te verwaarlozen. Voor wat betreft de 
toekomstige investeringen in onderwijs is dit hogere last. Die hogere last wordt verspreid over de duur van de 
investering en dekking daarvan vindt plaats via de reserve onderwijshuisvesting. 
De VNG heeft aangegeven in haar reactie op de rijksbegroting dat dit voor de gemeenten een extra last is. 
 
Vraag 18 Pag. 17: 
Benchmark: Waar staat je gemeente.  
Hoeveel geënquêteerden zijn voor het onderzoek geselecteerd en hoeveel enquêtes zijn daadwerkelijk ingevuld? 
Hoe worden mensen die zich aangesloten hebben bij het bel-me-niet register bereikt ? Op welke criteria worden 
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geënquêteerden geselecteerd en hoe verhoudt het aantal enquêtes zich per wijk ? Zijn geënquêteerden een 
juiste afspiegeling van de Goirlese samenleving ? 
 
Antwoord: 
Om tot betrouwbare en geldige uitspraken te kunnen komen heeft een aselecte steekproef plaatsgevonden van 
1.200 burgers uit de GBA. De wijze waarop de steekproef door Burgerzaken wordt uitgevoerd is 
voorgeschreven door de onderzoeksinstantie en wordt ook door hen gecontroleerd. De gemeente heeft daarop 
geen invloed. Het "bel me niet register" is niet van toepassing. Het gaat om een schriftelijke enquête. Voor een 
betrouwbare respons is een minimaal percentage van 30,0% noodzakelijk. De respons in Goirle bedroeg 43,0%. 
(in 2010: 42,9%). Het onderzoeksbureau hanteert genoemde selectie er van uitgaande dat op deze wijze een 
representatieve steekproef plaatsvindt. 
 
Vraag 19:  
Wat zijn de kosten van het onderzoek ? 
 
Antwoord: 
De kosten voor onze deelname aan het onderzoek in 2012 bedroegen € 5.250,00. 
 
Vraag 20 Pag. 23: 
Scanning en workflow ' afname van foutieve boekingen '. 
Hoeveel procent van de totale boekingen wordt nu gecorrigeerd als zijnde foutboeking ? Zijn er financiële 
voordelen te behalen en hoe verhoudt zich dat ten opzichte van de investering en de jaarlijkse  
onderhoudskosten ? 
  
Antwoord: 
Een exact percentage van de huidige foutboekingen is niet te geven, dit wordt namelijk niet bijgehouden. 
Daarnaast worden diverse foutboekingen nu vooraf gecorrigeerd, waardoor ze alsnog juist in het financieel 
systeem verwerkt worden. Met het invoeren van de module scanning en workflow is het niet meer mogelijk om 
een foutieve codering op te geven.  
 
Ook het totale financiële voordeel na invoeren van de module scanning en workflow is moeilijk uit te drukken. 
Het financiële voordeel is namelijk niet direct zichtbaar, maar zit vooral in de volgende punten: 

-          facturen worden sneller verwerkt wat een tijdwinst voor financiën oplevert; 
-          facturen kunnen organisatiebreed sneller opgezocht worden wat een tijdwinst voor de gehele 

organisatie oplevert; 
-          foutieve boekingen worden sterk gereduceerd en dus dienen er minder correctieboekingen uitgevoerd 

te worden; 
-          de doorlooptijd van facturen zal verbeterd worden, de facturen worden daardoor tijdig betaald en het 

aantal aanmaningen zal afnemen. Dit levert tijdwinst en eventuele extra kosten op. 
-          parafen dienen niet meer handmatig op juistheid gecontroleerd te worden, dit levert een tijdwinst op 

en ook op het gebied van interne controle en rechtmatigheid is dit een voordeel (accountantscontrole); 
-          de kwaliteit van het managementinformatie wordt verbeterd, dit levert een tijdwinst op voor de gehele 

organisatie. 
Al deze aspecten leiden tot een kwalitatief verbeterd financieel- en begrotingsbeheer. 
 
Vraag 21 Pag. 29: 
Bibob-beleid :  Het college oordeelt dat het gemeentelijke Bibobbeleid in de voorbije jaren onvoldoende stringent 
is toegepast. 
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Op grond van welke bevindingen trekt het college deze conclusie ? Heeft het gemeentelijk bestuursorgaan 
onbedoeld criminelen of criminele organisaties gefaciliteerd binnen onze gemeente ? 
  
Antwoord: 
Het huidige Bibob beleid en de verbreding daarvan per 1 januari 2013, biedt een zeer ruim kader voor toepassing 
van een Bibob toets. Er is nadere invulling van dit beleid nodig. Het heeft in het verleden ontbroken aan 
voldoende kwalitatief opgeleide formatie. Enkele medewerkers hebben een opleiding gevolgd. Als gevolg van 
personeelswisselingen, maar ook door gebrek aan middelen, is de kwantitatieve formatie ontoereikend. Als 
gevolg daarvan heeft toetsing niet altijd afdoende plaatsgevonden. Daarom wordt thans voorgesteld de 
capaciteit structureel te vergroten. 
  
Het is nte met zekergeid vast te stellen of we onbedoeld criminele organisaties hebben gefaciliteerd. Wel lopen 
er op dit moment onderzoeken, met name op het gebied van "witwassen", bouwfraude en horeca. Overigens 
heeft het Regionaal informatie en expertisecentrum ons gewezen op het aanwezige risico. 
  
Vraag 22 Pag. 32: 
Onderaan:  Stimuleren van duurzaamheid en hergebruik en energiebesparing in openbare gebouwen. 
Wat heeft de gemeente daadwerkelijk kunnen stimuleren , bevorderen en ondersteunen? 
Wat is er concreet aan uitvoering gedaan? 
  
Antwoord: 
Bij tal van plannen is het stimuleren van duurzaamheid en hergebruik en energiebesparing  aan de orde 
gekomen. Wij noemen in dit verband:  
Brede scholen Frankische Driehoek en Boschkens Oost 
1. In de ontwerp- en uitvoeringsfase van beide gebouwen is in verband met vermindering van de belasting van 
het milieu - via toepassing constructie en materiaalgebruik - gekozen voor een technische levensduur van 60 
jaar (regulier in onderwijs is max. 40 jaar); 
2. In BS Boschkens-Oost is koude-/warmteopslag als energiebron toegepast (dit is om technische en financiële 
redenen niet het geval bij BS Frankische Driehoek); 
3. Ter voldoening aan de wettelijk voorgeschreven EPC-waarden (Energie Prestatie Norm) zijn in beide 
gebouwen energiezuinige installaties aangebracht (gebalanceerd ventileren met warmte terugwinning en waar 
mogelijk een lage temperatuur vloerverwarming in plaats van radiatoren); dit in combinatie met een goed 
geïsoleerde en geluidwerende gevel (vermindering van energielasten);  
4. De EPC-waarde van beide gebouwen ligt ten minste 5% lager dan de waarde die is voorgeschreven via het 
Bouwbesluit (vloeit voort autonoom gemeentelijk beleid); 
5. Beide basisscholen beschikken over een energiezuinige luchtbehandelingsinstallatie ter bevordering van een 
gezond binnenmilieu ('Frisse Scholen'- Klasse B); 
6. Met het oog op de technische levensduur en de exploitatie (vermindering van onderhoudskosten) zijn in bij 
beide gebouwen onderhoudsvriendelijk materialen toegepast; 
7. In beide gebouwen is energiezuinige verlichting aangebracht via spaarlampen en/of LED-verlichting; 
8. Bij de voorbereiding van de bouw van BS FD is zowel op de locatie Frankische Driehoek als op de 
Fonkelsteenlocatie duurzaam gesloopt, zodat de vrijgekomen materialen kunnen worden hergebruikt (heeft 
geleid tot een lage sloopprijs!) 
9. Beide voorzieningen hebben een multifunctioneel concept (school, peuterspeelvoorziening, buitenschoolse 
opvang, kinderopvang c.a.) en kennen daarmee een intensief en meervoudig gebruik; 
10. In beide gebouwen zijn milieuvriendelijke materialen toegepast, zoals hout uit duurzaam beheerde bossen 
(FSC-keurmerk). 
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Nieuwbouw basisscholen De Vonder, De Kameleon  
Ook voor deze accommodaties zullen wij waar mogelijk en passend binnen het budget bovenstaande 
maatregelen toepassen. 
 
Sportpark Van den Wildenberg 
Wanneer het past binnen het budget voor de renovatie van het sportpark Van den Wildenberg zullen 
energiebesparende maatregelen worden getroffen voor de nieuwe kleedruimtes.  
 
De begroting blikt vooruit. Bij grootonderhoud en vervangingswerkzaamheden worden isolerende maatregelen 
(dak en beglazing) getroffen. CV-ketels worden vervangen door Hoog Rendementsketels. Bij de jaarrekening 
2012 zal verantwoord worden dat de gehele klimaatinstallatie van het gemeentehuis is vervangen, in 
combinatie met gevel en dakisolatie. Doelstelling daarbij is om het energielabel van G naar A te laten dalen. 
Bij de renovatie van de brandweerkazerne Goirle is een HR-ketel geplaatst en is het dak geïsoleerd. Zo zijn (V.V. 
Riel) en worden de CV-ketels in de accommodaties van de sportvelden vervangen door HR-ketels. Ook bij 't 
Heem is een HR-ketel geplaatst. 
 
Vraag 23 Pag. 34:  
3e alinea onderaan. Waaruit bestaat die faciliterende rol? 
Oftewel wat faciliteren we? 
  
Antwoord: 

Nieuwe initiatieven van ondernemers vragen soms om wijziging van het bestemmingsplan of om het verlenen 
van vergunningen. De faciliterende rol van de gemeente kan er dus o.a. uit bestaan dat ondernemers door de 
bedrijvencontactfunctionaris worden begeleid in de procedures die hiervoor nodig zijn. Daarnaast is het 
denkbaar dat er aanpassingen in de openbare ruimte nodig zijn voor bijvoorbeeld een inrit. Ook dan zal de 
gemeente daaraan meewerken (uiteraard binnen de mogelijkheden van verkeersveiligheid).  
 
Vraag 24 Pag. 35: 
Milieu- en klimaatbeleid. 
Hier is sprake van evaluatie van het MOED, valt er al iets te evalueren? 
Bij een positief antwoord willen we graag weten; wie, wat en waar? 
  
Antwoord: 
MOED is nu bijna een jaar bezig. Het is nog te vroeg voor een echte evaluatie maar op grond van het 
businessplan dat nu in voorbereiding is, zal het wel mogelijk zijn om de balans op te maken. Zodra dit 
businessplan gereed is, zal B&W het aan uw raad toesturen. Naar verwachting zal dat in het eerste kwartaal 
van 2013 zijn.  
 
Vraag 25 Pag. 42: 
IBOR. 
Dit jaar is er op grote schaal geborsteld om onkruid te bestrijden. Is er inzicht hoe de kosten zich verhouden 
tot de vroegere methodes met chemische bestrijding? 
 
Antwoord: 
Sinds 1 januari 2012 wordt er gewerkt met het integraal beeldbestek voor de openbare ruimte in de gehele 
gemeente. Binnen deze totaal opdracht is een raming gemaakt voor het onderdeel 'onkruidbestrijding op 
verhardingen'. Het geraamde bedrag bedraagt: € 90.000,00. Tot 2011 werd circa € 60.000,00 per jaar 
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ingezet voor de mechanische onkruidbestrijding op verhardingen met hetelucht. De Duurzaam Onkruid Beheer-
methode die vanaf 2008 werd ingevoerd, bleek te veel beperkingen te hebben, waardoor de effectiviteit te 
wensen over liet. Daarvoor werd met chemische middelen het onkruid op verhardingen te lijf gegaan. De kosten 
hiervan bedroegen ca. € 18.000,00 per jaar. Het antwoord op de vraag hoe de kosten zich verhouden tot 
vroegere methodes van onkruidbestrijding is dat per saldo de kosten voor de onkruidbestrijding op verhardingen 
toegenomen, maar dat tevens het straatbeeld aanmerkelijk is verbeterd. Kwaliteitsniveau B is mede hierdoor tot 
nu toe haalbaar gebleken. Bijkomend voordeel van de integrale manier van werken is, dat de het hogere 
kwaliteitsniveau per saldo niet tot hogere onderhoudskosten heeft geleid: meer kwaliteit tegen dezelfde kosten. 
 
Vraag 26 Pag. 42:  
Het betrekken van bewoners bij openbare ruimte; 
Hoeveel initiatieven waren er afgelopen 2 jaar vanuit de bewoners en op welke plekken? 
Hoeveel en welke op uitnodiging van de gemeente? (rotondes zijn ons bekend). 
 
Antwoord: 
Tot op heden (1 oktober 2012) zijn er 4 bewonersinitiatieven rond bewonersparticipatie in de openbare ruimte 
in gang gezet, in de volgende straten: Speelman, Hoogstraat, Irenestraat en Liefkenshoek. Een vijfde inititiatief 
(Volmolen) is onlangs door de initiatiefnemers stop gezet. 
 
Vraag 27 Pag. 67: 
Pilot : Mensen laten werken met loondispensatie- 
Hoeveel mensen met een beperking doen mee aan deze pilot en wat zijn tot nu toe de resultaten? Hoeveel 
mensen met een beperking zijn geplaatst op de reguliere arbeidsmarkt en hoeveel van hen maken kans op een 
vaste aanstelling ? Wat zijn de landelijke resultaten ? 
 
Antwoord: 
Er zijn in de regio tot nu toe 17 personen geplaatst met loondispensatie, waarvan er één is doorgestroomd naar 
een reguliere functie. Binnenkort komt de uitgebreide tussentijdse regionale evaluatie beschikbaar. Die zal ook 
ter kennisname aan de commissie gezonden.  
Voor het landelijke beeld verwijzen wij naar het rapport van research voor beleid:  
http://www.rijksoverheid.nl/documenten-en-publicaties/kamerstukken/2012/03/13/derde-voortgangsrapportage-
pilot-loondispensatie.html 
 
Vraag 28 Pag. 75: 
Aanschaf afspraaksysteem + onderhoudscontact; 
wat is de verwachte besparing/bezuiniging op personeelskosten ? 
 

Antwoord: 
Bij werking met een afspraaksysteem is gerekend op een formatief voordeel van € 10.000,00 in 2013, 
oplopend tot € 20.000,00 in  2014 (afhankelijk van tijdstip aanschaf en inwerkingtreding).  
 
 

http://www.rijksoverheid.nl/documenten-en-publicaties/kamerstukken/2012/03/13/derde-voortgangsrapportage-pilot-loondispensatie.html
http://www.rijksoverheid.nl/documenten-en-publicaties/kamerstukken/2012/03/13/derde-voortgangsrapportage-pilot-loondispensatie.html

